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Rondvraag

Onderwerp: inzameling incontinentiemateriaal

Een Facebook bericht van de gemeente Beesel op 22 februari jongstleden trok onze aandacht.
Hierin werd melding gemaakt van het proces omtrent de aanlevering van plastic, luier- en 
incontinentiemateriaal. Met name het feit dat verzameling ervan in zwarte zakken wordt afgekeurd, en de 
gemeente Beesel dit dan heel veel geld kost, en je dit afval dient aan te leveren in doorzichtige zakken. 
Oftewel zoals de gemeente Beesel schrijft: “verzamel daarom je plastic, luier- en incontinentiemateriaal 
gewoon in een doorzichtige afvalzak.”  Het moge duidelijk zijn dat, het wegbrengen van met name 
incontinentiemateriaal in een doorzichtige zak naar de desbetreffende afvalbak voor, waarschijnlijk met 
name oudere, inwoners als zeer ongemakkelijk, zo niet beschamend kan worden ervaren.
Dat roept bij ons de volgende vragen op:

• Klopt het dat onze inwoners het incontinentiemateriaal zelf naar de ondergrondse voorzieningen dienen te 
brengen?

• Hebt u wel eens onderzocht of er een privacy bevorderlijke manier van inzameling mogelijk is?
• Zo ja, wat was daarvan het resultaat?
• Zo nee, bent u dan alsnog van plan om hiermee aan de slag te gaan en met een oplossing van dit 

probleem voor de inwoners van de gemeente Beesel te komen? 
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